
D.O.测棒的使用寿命是多少？ 

请注意测棒是消耗品。探头的寿命会受储存条件、使用条件、

频率、正确维护（请参见用户手册的维护章节）、被测样品类型

等多种因素的影响。 

    例如，如果探头不慎跌落，可能会导致内部损坏并缩短使

用寿命。如果探头用于脏污样品或高温环境，使用寿命也可能缩

短至几周或几天，具体取决于实际情况。 

尽管如此，如果有任何材料或工艺上的缺陷，AZ 与大多数

其它水质仪表供货商一样，提供 6 个月的探头保修，仪表提供 1 

年保修。 

 

Question: What is the life time for D.O. probe? 

 

Please note that the probe is a consumable item, the lifetime of probe 

will be affected by several factors including storage conditions, using 

condition, frequency, correct maintenance (please see maintenance 

chapter on user manual), and the type of sample measured. 

 

 For example, if the probe had been dropped by accident, it could cause 

the damage internally and shorten the lifetime. If the probe is used with 

dirty samples or at high temperature, the lifetime could also be shorten 

to a few weeks, or days, depends on the real situation.  

 

Nevertheless, AZ offers 6 months warranty on probe, and 1 year warranty 

on meter if there's any defects in material or workmanship, same as most 

of other water quality meter suppliers. 


